
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de 

commissievergadering Financiën en Veiligheid van woensdag 9 januari a.s.  om 

13.00 uur in de Oude Raadzaal. Met betrekking tot de agenda de volgende 

opmerkingen: 

 

Veiligheidsregio 
 

GroenLinks en PvdA hebben om een discussie verzocht met de burgemeester over de 

democratische controle van de burgemeester door de raad in het kader van de 

Veiligheidsregio. Bespreekpunten zijn bijgevoegd. Het gaat hier om een debat 

zonder stuk, daarom heb ik even een documentje gemaakt met informatie over de 

Veiligheidsregio van de site van de rijksoverheid en een historisch overzicht van wat 

over dit onderwerp reeds is gepasseerd. De brochure van de rijksoverheid hang ik 

ook aan de agenda.  

 

Groningen Digitaal 
 

Reeds eerder heeft uw commissie gesproken over een ICT-visie van het college (7 

maart 2012). De discussie over de visie werd toen ‘vertroebeld’ door een aan de visie 

gehangen kredietaanvraag voor Microsoft-licenties (en de daarmee samenhangende 

vraag hoe het staat met het OSOSS-beleid van de gemeente). De wethouder heeft de 

nota toen teruggenomen, er is een technische sessie georganiseerd over OSOSS, de 

kredietaanvraag is vervolgens separaat ingediend, en de visie zou worden 

herschreven. Nu ligt er een nieuwe versie van de visie, die voor wensen en 

bedenkingen aan u wordt voorgelegd. Het college wil graag van u weten – mede naar 

aanleiding van de door de raad aangenomen moties Naar een papierloze organisatie 

en Digitalisering (t.i. aan deze agenda gehangen) of u de visie van het college deelt 
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en of de ambities van het college aan de wensen van de raad beantwoordt. Uw 

wensen en bedenkingen worden verwerkt in de definitieve versie.  

 

Leges reisdocumenten 
 

D66 heeft verzocht om agendering van de collegebrief over dit onderwerp. Niet 

omdat men het inhoudelijk niet eens is met het genomen besluit, maar omdat men 

vindt dat het college ten onrechte gebruik gemaakt heeft van de 

uitzonderingsbevoegdheid om buiten de raad om de Legesverordening te wijzigen. 

De fractie heeft bespreekpunten aangeleverd.  

 

Ingekomen stukken 

 

Bij de ingekomen stukken een aantal brieven n.a.v. LTA-items en moties. Uiteraard 

kunt u hierbij een opmerking maken of vraag stellen. Wenst u uitgebreidere 

bespreking, dan kunt u verzoeken om agendering.  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer 

commissiegriffier  


